
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2021 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  

z dnia 29 września 2021r., godzina 9.00 
Miejsce posiedzenia – Sala Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

 
OTWARCIE SESJI 
 
Posiedzenie Rady Miejskiej w Szprotawie otworzył przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski. Przywitał wszystkich obecnych i śledzących obrady Rady Miejskiej on-line. 
Wskazał, że sesja jest utrwalana za pomocą kamery, co oznacza że rejestruje ona wizerunek 
uczestników sesji i nagrywa zarówno dźwięk jak i obraz jak również to, że jeżeli ktoś z 
uczestników sesji nie chce, aby kamera zarejestrowała jego wizerunek to nie może brać 
udziału w obradach Rady Miejskiej. Przypomniał o anonimizowaniu danych osobowych 
osób, których dobra mogłyby być naruszone jak również o przestrzeganiu zasad 
wynikających z zagrożenia epidemicznego COVID-19. Stwierdził prawomocność obrad, 
obecnych 19 radnych (nieobecni radni: Ireneusz Ganczar i Maciej Siwicki)  
 
PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
 
Zmiany do porządku obrad zgłosili: 
 
Burmistrz Mirosław Gąsik, poprzez wprowadzenie dwóch projektów uchwał w sprawach: 

 o zmianie uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawa, 
 udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego na zadanie  

pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1063F- Etap I”. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Skawiński, poprzez wycofanie z porządku 
obrad w punkcie podjęcie uchwał projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika  
i przenieść go na następną sesję, a w tym czasie temat przeanalizować szerzej. Do 
zgłoszonego wniosku wiceprzewodniczącego odniósł się radny Roman Pakuła z głosem 
przeciwnym. Głos ad vocem zabrał wiceprzewodniczący Rady Andrzej Skawiński. 
Uzasadnienie wycofania projektu uchwały przez wiceprzewodniczącego rady poparł radny 
Józef Rubacha.  
 
Rada przystąpiła do głosowania zgłoszonych do porządku posiedzenia zmian: 
 

1) wprowadzenie do porządku posiedzenia projektu uchwały o zmianie uchwały 
budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawy 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „wstrzymał się” 
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4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „za” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Andrzej Skawiński   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” wprowadziła projekt uchwały do 
porządku posiedzenia. 
 

2) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Żagańskiego na zadanie pn.: „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1063F-Etap I” 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „przeciw” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Andrzej Skawiński   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 
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Rada w głosowaniu 14”za”, 3”przeciw”, 2”wstrz.” wprowadziła projekt uchwały do 
porządku posiedzenia. 
 

3) wycofanie z porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „wstrzymała się” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „przeciw” 
11) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Andrzej Skawiński   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „wstrzymał się” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada w głosowaniu 13”za”, 1”przeciw”, 5”wstrz.” wycofał projekt uchwały z porządku 
posiedzenia. 
 
Głosowanie porządku obrad w całości po przyjętych zmianach: 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „wstrzymał się” 
11) Piotr Płaskociński   - „za” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
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13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Andrzej Skawiński   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” zatwierdziła porządek posiedzenia. 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
 

1. Otwarcie obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 1 do 28 września 

2021 r.  
4. Informacje o: 

1) przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2021r. wraz z informacją  
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szprotawa  
za I półrocze 2021 roku oraz o wykonaniu planów finansowych 
samorządowych instytucji kultury; 

2) kampanii żniwnej w Gminie Szprotawa w 2021 roku; 
3) realizacji inwestycji w Gminie Szprotawa w 2021 roku. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych stanowiących 
własność Gminy Szprotawa; 

2) o zmianie uchwały sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania 
nagród w ramach specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli 
zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Szprotawa; 

3) ustanowienia pomnika przyrody; 
4) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wiechlice; 
5) zaliczenia drogi w Henrykowie do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu; 
6) zaliczenia drogi w Wiechlicach do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu; 
7) zaliczenia drogi w Witkowie do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu; 
8) o zmianie uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawa, 
9) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego na zadanie pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1063F- Etap I”. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski. 
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8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Oświadczenia. 
10. Informacje. 
11. Zamknięcie obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 

 
Rada przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 

 
SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ  
OD 1 DO 28 WRZEŚNIA 2021 R. 

 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Mirosław Gąsik 
 

INFORMACJE O: 
 

1) przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. wraz z informacją  
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szprotawa  
za I półrocze 2021 r. oraz o wykonaniu planów finansowych samorządowych 
instytucji kultury 

 
Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski i Burmistrz 
Mirosław Gąsik.  
 

2) kampanii żniwnej w Gminie Szprotawa w 2021 roku 
 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski i radny Janusz 
Biliński 
 

3) realizacji inwestycji w Gminie Szprotawa w 2021 roku 
 
Głos w temacie zabrał Burmistrz Mirosław Gąsik reprezentując realizowane w gminie 
inwestycje. Radny Jerzy Chmara zabrał głos w imieniu swoim i Komisji Gospodarki. 
Dziękując za wykonane inwestycje na terenie wiejskim głos zabrali: radny Janusz Biliński, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski w imieniu mieszkańców bloków 
mieszkalnych z Długiego, radna Monika Biazik, radny Władysław Sobczak, radna Beata 
Jakowicka i Burmistrz Mirosław Gąsik.   
 
PRZERWA 
 
PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

1) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych stanowiących 
własność Gminy Szprotawa 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
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Głos w dyskusji zabierali: mieszkanka Szprotawy E.G., burmistrz Mirosław Gąsik, radny 
Jerzy Chmara, radny Józef Rubacha.  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „za” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

Rada stosunkiem głosów 17”za”, 2”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

2) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania 
nagród w ramach specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli 
zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Szprotawa 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „wstrzymał się” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
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8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 18 ”za”, 0 ”przeciw”, 2 ”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

3) ustanowienia pomnika przyrody 
 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Głos w dyskusji zabrali: radny Stefan Gołek, burmistrz Mirosław Gąsik, 
wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „za” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
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20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 

4) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wiechlice 
 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „za” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

5) zaliczenia drogi w Henrykowie do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 
przebiegu 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
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3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „za” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

6) zaliczenia drogi w Wiechlicach do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 
przebiegu 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „za” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 



Strona | 10  
 

15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

7) zaliczenia drogi w Witkowie do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu 
 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „za” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

8) o zmianie uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawa 
 

Opinia Komisji Budżetu pozytywna 
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Głos zabrali: radna Beata Jakowicka, Skarbnik Gminy Magdalena Małolepsza. Radny Józef 
Rubacha  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „za” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

9) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego na zadanie pn.: 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1063F-Etap I” 

 

Opinia Komisji Budżetu pozytywna 
 
Głos zabrali: Burmistrz Mirosław Gąsik, radny Stefan Gołek, radny Józef Rubacha i radny 
Jerzy Chmara.  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „wstrzymał się” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Stefan Gołek    - „za” 
6) Bartłomiej Grono   - „za” 
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7) Beata Jakowicka   - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
12) Stanisław Rosół   - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 1”przeciw”, 3”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Radny Bartłomiej Grono złożył interpelację w imieniu radnego Ireneusza Ganczara  
o zamontowanie barierek bezpieczeństwa na skrzyżowaniu dróg gminnych położonych na 
działkach o numerach 853 i 931/7. Radny argumentuje, że drogi te w zeszłym roku zostały 
zmodernizowane i została położona warstwa bitumiczna, zostały też pogłębione przebiegające 
obok drogi rowy oraz wybudowany nowy przepust. Droga w tym miejscu jest dość wąska z 
bardzo małym poboczem, to wszystko stwarza zagrożenie bezpieczeństwa pieszych oraz 
innych użytkowników dróg, dlatego istnieje pilna potrzeba zabezpieczenia tego miejsca. 

Radna Beata Jakowicka: w czerwcu br. złożyła interpelację w sprawie postawienia znaku 
ostrzegawczego w miejscowości Borowina. Otrzymała odpowiedź, że znak będzie 
postawiony do końca sierpnia br. Jest już koniec września, a znaku dalej nie ma. Znak jest 
bardzo potrzebny z uwagi na zapewnienie bezpieczeństwa.  

Radny Krzysztof Bugajny: w imieniu mieszkańców Leszna Dolnego wniósł o 
zamontowanie na terenie miejscowości tablic informacyjnych z numeracją dotyczącą dojazdu 
do poszczególnych posesji. Instalacja ww oznakowania ułatwi dojazd do poszczególnych 
posesji służb ratunkowych oraz innych podmiotów w tym firm kurierskich. Najlepszym 
obszarem lokalizacji tablic informacyjnych z numeracją domów będą miejsca zjazdu z drogi 
nr 297 w uliczki, przy których mieszczą się domostwa. 

Radny Janusz Biliński: złożył interpelację w sprawie  naprawienia tabliczek informacyjnych 
z numerami domów, wskazujących dojazdy do gospodarstw, oddalonych od drogi publicznej. 
Odniósł się interpelacji radnego Ireneusza Ganczara w sprawie zamontowania barierek 
bezpieczeństwa, że temat został już poruszony i barierki są już robione. 
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WOLNE WNIOSKI 

BRAK 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

BRAK 

OŚWIADCZENIA 

BRAK 

INFORMACJE 

Radny Stefan Gołek, droga powiatowa; chodnik przy tej drodze w kierunku Wiechlice do 
Cieciszowa jest bardzo zarośnięty.  

Burmistrz Mirosław Gąsik odpowiedział, że sprawa wyczyszczenia drogi została już przez 
niego zgłoszona. Zaprosił radnych na otwarcie  Pumptracka 2 października – stadion miejski 
w Szprotawie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski przedstawił pismo radnej Haliny 
Sawy, informujące o wstąpieniu jej do klubu radnych „Gmina, Powiat Przyjazne Ludziom”. 

ZAMKNIĘCIE OBRAD XXXVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady Miejskiej  
w Szprotawie Andrzej Stambulski zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej  
w Szprotawie. Czas trwania sesji – 2 godziny 40 minut. 
 
 

Na tym zakończono sesję 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 
Protokół  sporządziła: 
Małgorzata Pachurka 


